



Bestyrelsesmøde Dagsorden

Dato: Tirsdag den 8-10-2025
Tid: 19:00 – 21:00
Sted: Skydekælderen
Tilstede: Aleksis, Jan, Morten, Gudmund, Tore, Mikkel, Nikolaj
Fraværende: Brian og Linus
Referent: Nikolaj

1. Godkendelse af sidste mødereferat

- a. Godkendt

2. Orientering fra formanden

- a. Skivebanen i Sibirien er pakket sammen og presenningen er sat op. Der er fri afbenyttelse af 3D banen.
- b. Stadion er informeret om, at vi er gået i kælderen og er derfor begyndt at gøre rent og tømme skraldespande en gang om ugen. Stadion har også kigget på hul i gulvet, og ved lejlighed sende en mur.
- c. Bestyrelsen har sendt en ansøgningen til DIF og DGI's foreningspulje til nye klubbuer og bueudstyr. Foreningspuljen har bevilget det fulde beløb på 25.000 kr.
- d. Formanden orienterede om, at der er lidt færre medlemmer på det seneste.

3. Økonomi

- a. Forsat god økonomi.
- b. På klubbens konti står aktuelt 390.000 kr.
- c. Der er kommet en ny frivillig kategori i det centrale foreningsregister, hvor vi indberetter medlemstal. Trænere og bestyrelsesmedlemmer er allerede registreret, så det burde ikke være en administrativ byrde.

4. Opdatering fra udvalg

- a. Overordnet – Kælder
 - i. Felterne i skiverne bliver roteret løbende rundt.
 - ii. Vi må desværre ikke længere være inde i kegler, da det koster 400.000, hvis skydes forbi skiverne.
 - iii. Bestyrelsen vil tage initiativ til at lave nye stativer til skiverne, da de eksisterende er slidte.
 - iv. Der er lavet spejle til tekniktræning.
- b. Overordnet – Sibirien
 - i. Skivebanen er pakket sammen under halvtaget og der er sat presenning op.
 - ii. Klubhus er også lukket ned. Mikrobølgeovnen og service er taget med ned i kælder.
- c. Nyt fra trænerne
 - i. Der er blevet afholdt et forældremøde i forbindelse med at vi gik indenfor. Mødet havde stor opbakning.
 - 1. Flere forældre vil gerne hjælpe som frivillige og hjælpe til.
 - ii. Opfordring fra trænere om ikke at komme i ungdomstræningstiden.
- d. PR / Facebook / Hjemmeside
 - i. Hjemmesiden er ved at blive opdateret.
- e. Stævneudvalget
 - i. Muldvarpejagten og Dyrehaverunden er lagt på bueskydning Danmarks hjemmeside.

- ii. Dogmestævnet er også ved at komme op på bueskydning Danmarks hjemmeside. Op til stævnet vil domino-elementerne i måtterne blive roteret.
- f. Sponsorudvalget
 - i. Fondsansøgning hos DGI/DIF er godkendt med fuld beløb (25.000 kr.) til buer og bueudstyr.
- g. Containerudvalg.
 - i. Udvalget fik afslag på fondsansøgning grundet manglende modning. Udvalget er ved at modne en ny ansøgning.

5. Personsager

- a. Ingen sager

6. Forslag fra medlemmer

- a. John Merland: Se næste side
 - i. Medlemmer der er interesseret i at reparere dyr, opfordres til at henvende sig til bestyrelsen.
- b. Gudmund Thai: Oplæg til dialog om etablering af felt-bane.
 - i. Bestyrelsen drøftede punktet og mener ikke, at der på nuværende tidspunkt er behov for en felt-bane i relation til 3D banen.

7. Næste bestyrelsesmøde

- a. 24. november 2025.

8. Eventuelt

- a. Bestyrelsen opfordrer til at tænke sig om, inden der tages et nyt ansigt
 - i. Bestyrelsen vil tage initiativ til at nedbringe antallet af ansigter der bruges, og vil give retningslinjer for hvornår der tages et nyt.
- b. Hellerup bueskydningsforening mangler midlertidigt en indendørsbane (klubben får svar på træningstider primo november), og har 5 selvstændige medlemmer, der ønsker at træne i Lyngby. Bestyrelsen vil invitere dem til at skyde i Lyngby i en måned for 250 kr. pr. medlem.
- c. Bestyrelsen vil udlåne et pilefang til Hellerup bueskydningsforening fra keglerne, hvis de får en indendørsbane, indtil de selv får et tæppe.

Forslag fra John Merland

Til bestyrelsen

Igennem mange år har jeg varetaget at holde orden på "dyreparken" i kælderen, dvs. at reparere dyrene og sørge for, at nye dyr blev indkøbt, samt sørge for at udtjente dyr blev givet til skytter, der måtte ønske det.

I de senere år har Gudmund Thai sørget for indkøb af nye dyr, hvoraf nogle blev leveret direkte til kælderen. Aktuelt har GT og jeg aftalt, at når der skal "nye" dyr til kælderen, så henter jeg (af mig) udvalgte dyr fra Dyrehaverunde-containeren.

I går (2/10) hentede jeg, assisteret af Steffen, flere dyr fra containeren med foto-besked til GT.

"Dilemmaet" er nu, at tiden er inde til, at en eller flere (!) overtager den funktion, jeg hidtil har udøvet. Reparation af dyr er allerede for kort tid ophørt med at blive varetaget af mig - og der er mig bekendt ingen, der synes, at reparation af dyr er en relevant opgave. Så denne aktivitet anser jeg for helt afsluttet.

Bestyrelsen anmodes om at finde en person, som kan træde i stedet for mig. Jeg har ikke kunnet pege på nogen erstatning.

Jeg vil fortsat gerne stå for varetage et slags overopsyn med dyrenes tilstand i kælderen således at forstå, at de praktiske opgaver med at hente dyr i containeren, sørge for at bestille og opsætte nye baggrundsbilleder (når det er nødvendigt), samt udskifte/placere dyr i stativerne er opgaver, som fremover varetages af en eller flere konkrete personer. Min opgave kunne således blandt andet blive at formidle videre til et konkret medlem, når der er behov for, at noget praktisk arbejde bør iværksættes!